
Kort sagt det var en väldigt trevlig kväll, där sällskapet  
serverade ärtsoppa med varm punsch, Utölimpa och ost. 

Everts luta hanterade Erling med den äran. 

Under kvällen kom Alf Larsson som seglar
Omega 42 SWE 36 Carpe Diem, upp med en
lysande ide. Att vi i sällskapet skulle anordna
en eskader segling nästa sommar under
temat:

”Från kaj till krog, för fulla gomsegel 
och matvrak”

Alf har lovat att hålla i trådarna, så håll ögonen 
öppna för mer information.

Som avslutning på träffen så passade vi i
styrelsen på att informera om kommande
aktiviteter. Förra årets besök till renoveringen
av R 12 Princess Svanevit var välbesökt och vi
planerar ett nytt besök i början av året. Glöm
sen inte att boka årsmötet som kommer gå av
stapeln under Allt för sjön, kallelse kommer.
Om du som medlem har tips och idéer på
aktiviteter så hör av dig till styrelsen.
Vill du vara med och arbeta i styrelsen så är
du hjärtligt välkommen, just nu söker vi efter
en webbmaster.

Styrelsen når du alltid på:
kontakt@omega42.se
Till sist:
Carina är hemma igen från sjukhuset och mår 
bra, Erling skojade och sa att det var Atlanten-
sjukan hon drabbats av.

Vid tangenterna:
Er ordförande Lars G SWE 106 Oriole
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